

Title (en)  
Theme presentation device for windows

Title (de)  
Motivpräsentationsvorrichtung für Fenster

Title (fr)  
Dispositif de présentation de motif pour fenêtre

Publication  
**EP 1850309 A2 20071031 (DE)**

Application  
**EP 07008504 A 20070426**

Priority  
DE 102006020002 A 20060426

Abstract (en)  
The device (1) has a holding device (12) and a motive (4). The motive is incorporated and mounted between the holding device and a glass surface of the window behind a covering. The covering lies opposite to the glass surface of the window in a hollow space. A power supply line (10) from the surrounding area of the window is routed inside the hollow space in such a way that a light source (5) is connected for the illumination or for formation of the motive inside the hollow space at the power supply line.

Abstract (de)  
Die Erfindung betrifft eine Motivpräsentationsvorrichtung (1) für Fenster, aufweisend mindestens ein Motiv (4) zur Präsentation in oder an einem Fenster sowie mindestens eine Lichtquelle (5) zur Beleuchtung oder zur Bildung des Motivs (4). Hierbei weist die Motivpräsentationsvorrichtung (1) eine Haltevorrichtung (12) auf, das Motiv (4) ist zwischen der Haltevorrichtung (12) und der Glasfläche (11) des Fensters hinter einer der Glasfläche des Fensters gegenüberliegenden Abdeckung (6) in einem Hohlraum aufgenommen und gehalten, und eine Stromzuführung (10) ist aus dem Umgebungsbereich des Fensters derart in das Innere des Hohlraums (13) geführt, dass die Lichtquelle (5) zur Beleuchtung oder zur Bildung des Motivs (4) innerhalb des Hohlraums an diese Stromzuführung (10) anschließbar ist.

IPC 8 full level  
**G09F 13/22** (2006.01); **G09F 13/04** (2006.01); **G09F 13/28** (2006.01); **G09F 19/22** (2006.01); **G09F 13/18** (2006.01)

CPC (source: EP US)  
**G09F 13/04** (2013.01 - EP); **G09F 13/0445** (2021.05 - EP US); **G09F 13/22** (2013.01 - EP); **G09F 13/28** (2013.01 - EP);  
**G09F 19/22** (2013.01 - EP); **G09F 19/227** (2021.05 - US); **G09F 2013/1881** (2013.01 - EP); **G09F 2013/222** (2013.01 - EP)

Cited by  
EP3188165A1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MT NL PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)  
AL BA HR MK RS

DOCDB simple family (publication)  
**EP 1850309 A2 20071031; EP 1850309 A3 20080528**; DE 102006020002 A1 20071031

DOCDB simple family (application)  
**EP 07008504 A 20070426**; DE 102006020002 A 20060426